
 
 

Referat af afdelingsmøde d. 15. september 2022 

Tilstede: Hanne, Bo, Marie Louise, Palle og Lotte 

1. Siden sidst 

a. Afdelingsmøde på Scandic d.1. sep. – godt møde. Karsten var meget velforberedt, 

og det var rart, at vi var indkaldt til mødet før aftensmad. 

b. Gårdhyggedag d. 3. sep. – super fin dag med godt vejr og god stemning. 

2. Søbo har endnu ikke opdateret plantegninger med altanerne på Kirkegade (fra før 2018). Vi 

beder SØBØ om at få det fikset, da det kan have betydning for interesse fra nye lejere. 

3. Vi kontakter Bjarne vedr.  

a. Efeu, som vokser op ad murværket. Det ødelægger husene og derfor vil vi gerne 

have dem fjernet. 

b. Der er mange cykler under halvtaget og i kælderen. Vi får et mærke, til at sætte på 

de cykler, der skal beholdes. 

4. Vasketøj – hvis du er kommet til at tage en andens vasketøj med op. Så vær rar at lægge 

det i vaskekælderen, i stedet for, at hænge det udenfor. 

5. HUSK vi er fælles om at gøre vaskerummet rent – så tag´ lige en tørn i rummet     

6. Der må IKKE klippes i potteplanterne i gården. Folk har selv købt potter & planter. 

7. I februar eller marts måned, vil vi høre beboere forud for den kommende markvandring, om 

der er emner, som de vil gøre Søbo opmærksom på.  

8. Har du opslag til infotavlen ved skraldeskuret, så put sedlen i Hannes postkasse. 

9. Julegløgg & æbleskiver torsdag d.1. december kl. 16 hos Hanne, SJB nr. 5. 

Næste møde torsdag d. 24. november kl. 16 – hos Lotte & Palle 

 


